

## Referat for bestyrelsesmøde i KaJO d. 17.01.2023

<b>MØDE</b>	Bestyrelsesmøde
<b>DATO</b>	17.01.2023 kl. 12:00-14:00
<b>STED</b>	Medietorvet, SDU
<b>REFERENT</b>	Kamilla Groth
<b>DIRIGENT</b>	Jonathan Enoksen

12:00-12:05	<p><b>Velkommen til, valg af ordstyrer og referent samt godkendelse af dagsorden:</b></p> <p><b>Valg af ordstyrer</b></p> <p>Jonathan er valgt enstemmigt.</p> <p><b>Valg af referent</b></p> <p>Kamilla er valgt ensstemmigt.</p> <p><b>Godkendelse af dagsorden</b></p> <p>Dagsorden er enstemmigt godkendt.</p> <p><b>Godkendelse af referat</b></p> <p>Referat fra seneste møde er enstemmigt godkendt.</p> <p><b>Tilstedeværende:</b> Kamilla, Jonathan, Daniel, Lucas, Rasmus, Mathias, Cecilie, Frederikke, Fie, Simon Kjær Minke (observatør)</p> <p><b>Fraværende:</b> Vera, Amalie og Frederik</p>
12:05-12:10	<p><b>Nyt fra formandskabet, SBU og DMS</b></p> <p><b>Der er kommet 7 fra SDU med i Kravlingudvalget:</b> Fokus på indstillinger fra SDU. Husk at reklamere for nominerede fra SDU. Eventuelt også tidligere vindere.</p> <p>Intet nyt fra SBU. Der er møde i aften d. 17/1.</p>
12:10-12:15	<p><b>Nyt fra Dansk Journalistforbund</b></p> <p><b>Simon, der er netværkskoordinator hos DJ, er med på et Zoom-link og fortæller seneste nyt fra forbundet:</b> Simon er ved at arrangere to kaffestande, en med AJKS og den anden med en professionel fotograf til at tage billede til pressekort.</p> <p>Simon giver et lille referat af, hvad der er blevet snakket om på teammødet:</p>

	<p>Simon fortæller, at der på teammødet er kæmpe roser til KaJO. KaJO bliver konstant fremhævet.</p> <p>Der er øremærket penge til bustransport til Kravlinguddelingen i maj.</p> <p>Simon kommer med et foreslag om at lave et arrangement på tværs af journalistuddannelserne.</p>
12:15-12:25	<p><b>Valgmøde og fest d. 3. marts 2023</b></p> <p><b>Status på arrangementet. Hvad skal vi have styr på?</b></p> <p>Studentarhuset skal bookes, og der skal spørges ind til priser.</p> <p>Program for aftenen - hvornår er der valgmøde og fest?</p> <p>Formidling af, hvad valgmødet og delegeretmødet er. Fokus på de fede fordele ved at stille op.</p>
12:25-12:35	<p><b>Kort snak om generalforsamling d. 1. april 2023</b></p> <p><b>Lokation, tidsrum og indledende tanker om oplæg.</b></p> <p>Lokation bliver Medietorvet. Det skal bookes hurtigst muligt.</p> <p>Potentiele oplægsholdere:</p> <p>Mette Østergaard Adam Holm Adnan Alex Vanopslagh</p>
12:35-12:45	<p><b>Forretningsudvalget skal mødes med ledelsen i februar</b></p> <p><b>Er der noget, vi skal tage med?</b></p> <p>Fie tager med og forklarer Mediemates konceptet. Skal snakke med ledelsen om, hvordan vi tænker, at Mediemates skal fortsætte.</p> <p>Der skal rettes en kritik omkring 3. semester, uden at rette kritik mod undervisere. Tage en snak om, hvordan man organiserer et semester og dårlige evalueringer.</p> <p>Det kommende 2. semester studerende skal møde kl. 8-10 mandag morgen. Pendelere kan ikke nå det tidsmæssigt.</p> <p>Evalueringsskemaerne kommer for tidligt på semestret. Det burde ligge i slutnigen.</p> <p>Snak om at de kommende 2. semester studerende har fået flere eksamener og hvorfor.</p>
12:45-13:00	<p><b>Mediemates</b></p> <p><b>Evaluering af arrangementerne i efteråret 2022 og planlægning af kommende Mediemates-arrangementer i foråret 2023.</b></p>

	<p>Spilaftenener og julehyggen var en succes, og generelt hyggen i arrangementerne har fået god feedback.</p> <p>Fie som er torvholder for Mediemates har et ønske om mange flere frivillige og vil afholde et frivillige møde. Dato: 14. februar kl. 12:30. Fie søger om økonomisk støtte til forplejning til mødet.</p> <p>Der skal fastholdes som en fast ugedag, men tidsmæssigt er der frie rammer.</p> <p>Faglige indslag er et ønske, men det har været svært hidtil.</p>
13:00-13:15	<p><b>Den kommende praktiksøgning</b></p> <p><b>Hvordan skal KaJO hjælpe medlemmerne? Tidligere har der været takeover, opdatering på hjemmesiden og hjemmesidekursus.</b></p> <p>Takeover sidste år var en stor succes og vil gerne gentage det.</p> <p>Hjemmesiden skal opdateres med datoer og information om det nye system. Der skal findes personer til hotlinen. Der skal også findes personer til prakkerlisten.</p> <p>Hjemmesidekursus. Niels skal spørges om han vil arrangere det med vores økonomiske bidrag.</p>
13:15-13:25	<p><b>Beslutning: Støtte til Kravling</b></p> <p><b>Kravlingudvalget har spurgt, om vi vil støtte prisuddelingen økonomisk. Vi støtter allerede indirekte, fordi Danske Mediestuderende giver et økonomisk bidrag.</b></p> <p>Der er et ønske om støtte Kravling nu, hvor der er flere SDU-studerende med i planlægningen i år.</p> <p>Der stilles et forslag om et symbolsk beløb på 2500 kr. Med en skrivelse om at de gives fordi SDU-studerende er blevet inddraget i år. <b>Godkendt enstemmigt.</b></p>
13:25-13:35	<p><b>Beslutning: Behandling af ansøgning fra LIXEN</b></p> <p><b>LIXEN har søgt om 14.000 kr. for 2023.</b></p> <p><b>Godkendt enstemmigt.</b></p> <p>Der skal dog anmærkes, at der skal kigges internt på udgifter såsom udgift til fotograf(det kan gøres internt på studiet evt.) og sponsorer, hvis der søges om yderligere støtte.</p> <p>Simon vil kigge på, om der er nogle støttepenge at hente fra DJ.</p>
13:35-13:45	<p><b>Beslutning: Behandling af ansøgning til arrangement med Poul Madsen og Sisse Sejr</b></p>

	<p>To medlemmer har søgt om støtte til arrangement med Sisse Sejr og Poul Madsen d. 7. februar, hvor de optager deres podcast "Umage venner" live på Medietorvet.</p> <p>Har søgt om 1650 kr. 150 kr. til frokost til Poul Madsen og Sisse Sejr og 1500 kr. til drikke til de deltagende til arrangementet.</p> <p><b>Godkendt enstemigt.</b></p> <p>Dokumentation for køb skal sendes til KaJO og eventuelt resterende penge skal tilbageføres.</p>
13:45	<p><b>Indkomne forslag:</b></p> <p>En aften, hvor de studerende på alle årgange kan se hinandens produkter. Muligheden undersøges til næste bestyrelsesmøde.</p>
13:45	<p><b>KaJO den kommende tid:</b></p> <p>Den 3. marts 2023: Valgmøde og fest</p> <p>Den 1. april 2023: KaJO generalforsamling</p> <p>Den 22.-23. april 2023: Dansk Journalistforbund delegeretmøde</p>
13:45-13:50	<p><b>Datoer og begivenheder:</b></p> <p>Planlægning af bestyrelsesmøder til og med april 2023:</p> <p>8. februar kl. 12.30</p> <p>21. marts kl. 12.30</p> <p>Mediemates:</p> <p>Mediemates frivilligemøde 14. februar 12.30</p>
13:50	<p><b>Eventuelt</b></p> <p>Der mangler billeder til hjemmesiden på fire bestyrelsesmedlemmer.</p>
13:50-13:55	<p><b>Mødeevaluering:</b></p> <p>Alle siger 5 i dag.</p> <p><b>Gens. mødeevaluering: 5</b></p>